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Protokoll fiirt vid stvrelsesammanträde fiir Förbundet för Ekoparken 980818

Närvarande: Richard Murray, Anne Murray, Birgitta Bergquist, Arne Martdng, Nils

Ahlström, Claes Trygger ( tom punkt 7), JanaZupanc, Henrik Waldenström, Ole

S ettergren, Peter Schant z ( tom punkt 7), Maria Karlsson

Anmält fiirhinder: Mats Gullberg

1. Mötets Öppnande
Ordförande Richard Murray öppnade mötet.

2. Dagordning
Dagordningen fastställdes efter det att punkten 11 (Rapporter) flyttades upp till punkt

4 och punkten 8 (Stad och natur i balans) flynades upp till punkt 6.

3. Föregående protokoll
Protokollet ftr 9806 1 7 fastställdes.

4. Rapporter
Uppvaktningar: Peter och Richard r4pporterade om mötet med utbildningsminister

Carl Tham angående ffsikcentrum. Vidare planeras uppvaktningar aY Jörgen

Andersson och Anna Lindh angående safirma iirende.

KDF: Richard, Nils och Maria rapporterade om deras möte med Harald von

Knorrning på KDF. De tog upp frågor om Kårhus, Fysikcentrum, Djurgårdsbrunn och

Höstdag på Stora Skuggan.

Warner seminarium: Ole berättade om ett seminarium som Förbundet är med och

anordnar tillsammans med S:t Erik och Stolta Stad på börsen den 3 september.

Seminariet handlar om hur man i Providance i USA arbetat for att återskapa stadens

kontakt med vattnet.
S amv e r kan s gr upp e n : Samverkansgruppen planerar en utbildningsdag om

Nationalstadsparken for tjänstemåin och andtaberörda den 12 november.

Waldemarsudde -dagen: Peter rapporterade om att den 13 november anordnas en dag

om parkens viirden - minne, kapital & möjlighet. Till dagen ska medlemsföreningarna

bjudas in.
NCC -tidning: Richards ska medverka på en diskussion om oovarftir tir det så svårt att

bygga i Stockholm?" som NCC anordnar i syfte att skriva om diskussionen i sin

tidning.
Ur tid r)r leden: Ame berättade om att en kampanj mot motorledema åir igang inftir

valet.

5. Ekonomi
lnga föriindringar sedan föregående möte.

6. Stad och Natur i balans
En rapport måste avläggas till Agenda 2l ochdet ska göras en uppftiljning av

studentema. Men annars har projektet en låg prioritet just nu, det ska ses som ett

långsiktigt projekt. Anne ska ftilja upp arbetet med litteraturdatabasen' fuchard ska

arbeta med de andrafrågorna inom projektet.
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7. Fysikcentrum
Förbundet ska arbeta aktivt med frågan fram till valet. Göra uppvaktningar och

upprätta en kampanjplan om iirendet. Birgitta tar fram Vetenskapsstadens

verksamhetsplan.

8. Kulturhuvudstadsåret'98
Styrelsen beslöt att 50.000:- av projektpengarna ska anviindas till Höst dagen på Stora

Skuggan den27 september. Maria och Birgitta arbetar med dagen. Richard ska ftilja
upp kontakten med Gröna Konsum som eventuell sponsor.

9. Ordfiirandekonferens
Arne har ringt runt och talat med medlemsftireningarna om önskemål på frågor till
dagordningen inftir ordftirandekonferensen. Inge särskilda önskemål kom in. Styrelsen

beslöt att ordna en konferens den 7 eller 8 oktober' Ame ska tarcdapå lämplig lokal'

11. Remissvar
Inga nya remisser har inkommit.

12. Övriga frågor
Båtturen: Arne ska ringa runt till ftireningama flor att fulla båten den2 september.

Parti- enl«it: Henrik arbetar på en enkät om Nationalstadsparken som ska liimnas till
partierna innan valet.

13. Nästa möte
Nästa styrelsemöte kommer äga rum onsdagen den23 september.

Vid protokollet: Justeras:

Maria Karlsson Richard Murray
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10. Höstens verksamhet
Administration: Pengar ska sökas till Marias anställning. Claes arbetar med

ft)rbundets hemsida. I nästa bladet fran Ekoparken ska sammanfattningar päremisser

tas med.
Nätverkande: Henrik ska göra en lista på utltindska journalister. I någon framtida

dagordning ska men ha med en punkt om " strategi ftr att n?irma sig utlandet".

]-


